

## KYCK 2024: In the Beginning...

Exiles Youth from St. George's Hurstville Anglican Church will attend KYCK 2024! KYCK is a high school conference to help youths know and grow in Jesus. Many youths have been impacted by this weekend away. This year, we will be going through Genesis 1-3 as we look into the beginning of creation. Regarding accommodation and logistics, we will be having only offsite options. Spaces will be allocated on a first come first served basis. Please see below for more information.

**Dates:** 1:30pm Friday 26th April 2024 to 6pm Sunday 28<sup>th</sup> April 2024. Departure and arrival at the car park of St. George's Hurstville Anglican Church (2 Forest Road Hurstville NSW 2220).

**Cost:** Includes conference ticket, accommodation, logistics (apart from train fare) and food for the weekend. Please bring an Opal card (not the school one) topped up with at least \$10 for the train fare to Katoomba and back. This cost has been subsidised with leaders paying the same amount and volunteers donating their time. Please speak to a youth leader if you need financial assistance.

**KYCK Location:** KCC Conference Centre (corner of Cliff Drive & Violet Street Katoomba NSW 2780).

**KYCK Information:** <https://www.kyck.org.au/>

Early Bird	Spots	Description	Price
Friday 5 April 2024	24	Temora House and Mount-A-Holic in Katoomba. Volunteers will cook and transport the youths to the KYCK auditorium either by car (pending availability) or foot.  <b>Important Notice:</b> Registrations will only be confirmed upon receipt of form and monies. Due to limited spots, registrations will be on a first come first served basis. Please see cancellation policy (KYCK tickets aren't refundable and accommodation costs aren't refundable after early bird date).	Early Bird: \$290 Standard: \$310

**Standard Rates:** Extra \$20. Ends on Friday 5 April 2024. Pending availability.

**Family Discount:** \$10 discount for each child from the same family who attends KYCK.

**Merchandise Package:** Discounted to \$20 for Exiles shirt (usually \$30) if purchased together with a KYCK ticket.

**Cancellation Policy:** KYCK tickets aren't refundable (youths will be given access to the livestream). Accommodation is not refundable after the early bird.

**COVID Safe Guidelines:** Youths who are unwell will be asked to stay in their rooms, do a RAT and their parents will be notified.

### To Bring:

Bible, clothes for 3 days (wet/cold/warm), undergarments, pajamas, walking shoes, slippers, towel, pillow, sleeping bag, sunscreen, toiletries and pen. Please bring money if you wish to purchase books, KYCK merchandise, buy a gift for someone or donate to KYCK.

### Volunteer Opportunities:

Please let the event organisers know if you or your family can help with transportation (driving youths from Hurstville to Katoomba and back or driving them within Katoomba during the weekend) and/or donating to youths who are in financial hardship. Please let us know by the 5th of April.

### Payment Details:

Name: Exiles Youth

BSB 063 097

ACC: 4187 4050

Description: KYCKFullName e.g. KYCKIanRobertson

**Contacts:**

Event Organisers:

Ian Robertson	0450 302 224
Dickson Lam	0422 379 248
Phoebe Tao	0477 272 724
Kai Huang	0450 410 753

Youth Pastor:

Alan Lam	0403 191 552
----------	--------------

## KYCK 2024: Meet Jesus

圣乔治好市围圣公会的 Exiles Youth 青年营 将参加 KYCK 2024！KYCK 是一个帮助青少年认识主耶稣并在耶稣里成长的中学生活动。许多年轻人参加完这活动后，生命受到了很大的鼓励。今年，我们将学习圣经《创世纪》1-3章，发现创造的起始。关于住宿与后勤，我们只提供场外的选项。由于住宿有限，我们将以先到先得的方式分配。请参阅下文了解更多信息。

日期:2023 年 4 月 26 日星期五下午 1:45 至 2023 年 4 月 28 日星期日下午 6 点。出发及回程均在好士围圣公会停车场集合(2 The Avenue, Hurstville NSW 2220)。

费用:包括会议门票、住宿、伙食、往返住宿及会场之间的接送，但不包括来往Katoomba的火车票费用。请携带 Opal 卡(不是平时往返学校的那张)，及至少充值 \$10的Opal卡用于来回Katoomba的火车票价。这笔费用由青年领袖支付相同费用和志愿者付出时间的补贴。如果您需要经济援助，请与青年领袖联系。

**KYCK 地点:**KCC 会议中心(Cliff Drive 和 Violet Street Katoomba NSW 2780 的拐角处)。

**KYCK 信息:**<https://www.kyck.org.au/>

选项	早起的鸟儿	斑点	内容	价格
Airbnb (场外)	星期五 2023 年 4 月 5 日	二十 四	Temora House and Mount-A-Holic, Katoomba。志愿者将负责煮饭，开车(视乎座位安排)或步行将参加年青者运送到 KYCK 礼堂。  重要通知:由于住宿有限，我们要求你递交同意书时，同时付清费用，否则你无法加到住宿名单上。	早鸟优惠:\$290标准: \$310

标准价格:早鸟优惠期后，需额外 \$20费用。2024 年 4 月 19 日星期五截止报名。或满额后而提早不接受报名。

家庭折扣:同一家庭的每个参加 KYCK 的孩子可享受 \$10的折扣。

商品套餐:购买门票时，若同时购买一件 Exiles 衬衫可享受 \$10折扣(正价为 \$30)。

取消政策:请参阅 KYCK 网站上的场内选项取消政策(上文)。KYCK 门票不可退款(青少年可以观看直播)。场外住宿过了早鸟日期后将不予退款。

**COVID 安全指南:**身体不适的青少年将被要求留在自己的房间内，进行 RAT 检测，并通知他们的父母。

携带:

圣经、3天的衣服(湿/冷/暖)、内衣、睡衣、步行鞋、拖鞋、毛巾、枕头、睡袋、防晒霜、洗漱用品和笔。如果您想购买书籍、KYCK 商品、为某人购买礼物或向 KYCK 捐款，请带备钱。

志愿者机会:

若您或您的家人可以提供交通协助(开车将青少年从 Hurstville 往返至Katoomba，或周末在Katoomba内开车送他们)和/或向经济困难的青少年捐款。请在 3 月 31 日之前通知活动组织者。

付款详情:

Name: Exiles Youth

BSB: 063 097

ACC: 4187 4050

Description: KYCKFullName e.g. KYCKIanRobertson

联络:

活动组织者:

Ian Robertson 0450 302 224

Dickson Lam 0422 379 248

Phoebe Tao 0477 272 724

Kai Huang 0450 410 753

青年牧师:

Alan Lam 0403 191 552

如需了解更多详情，请随时联系活动组织者。

# KYCK 2024 Permission Form

## Child/Ward Details

Full Name: \_\_\_\_\_

Gender:  M  F

Date of Birth: \_\_\_\_/\_\_\_\_/\_\_\_\_

School Year: \_\_\_\_\_

Medical Conditions or Allergies:

---

Contact Number: \_\_\_\_\_

Email: \_\_\_\_\_

## Emergency Contacts

1. Full Name: \_\_\_\_\_

Relationship to child/ward: \_\_\_\_\_

Contact Number: \_\_\_\_\_

2. Full Name: \_\_\_\_\_

Relationship to child/ward: \_\_\_\_\_

Contact Number: \_\_\_\_\_

## Transportation

Hurstville to Katoomba:

- My child will arrive at St. George's Hurstville Anglican Church by 1:30pm on Friday 26th of April to either catch a train or be driven to KYCK.
- My child will make their own way to the KYCK.

Katoomba to Hurstville:

- My child will be picked at St. George's Hurstville Anglican Church on Sunday 28th of April.
- My child will make their own back from KYCK.

Exiles Shirt. I would like a discounted shirt for \$20.

- Size: \_\_\_\_\_

**Consent.** My signature below indicates that: I give permission for my child/ward to attend KYCK 2024 from the 26th to 28th April under the supervision of Ian Robertson, Dickson Lam, Kai Huang and Phoebe Tao from St. George's Hurstville Anglican Church. I authorise the leaders to arrange medical treatment for my child/ward when they deem necessary. I understand all youth leaders have a current Working With Children Check and Safe Ministry Training. I agree that St. George's Hurstville Anglican Church and the leaders will not be held liable for any property loss or physical injury. Participants will be liable for any damages they cause. I give permission for my child/ward to be driven (e.g. to the conference and back and during the conference) by someone who has at least a Green Provisional licence. I understand there will/may be photographs and video footage of my child taken at KYCK to be displayed publicly (online and in print) to promote the ministry and/or Youth Group. I understand that unruly behaviour will not be accepted and the participant's guardian will be contacted and the youth asked to leave.

**Comments.** Please write down any comments or modifications to the above.

---

Parent/Guardian Signature: \_\_\_\_\_ Date: \_\_\_\_/\_\_\_\_/\_\_\_\_

Printed name of parent/guardian: \_\_\_\_\_

**Payment Note (Youth Leader to complete ONLY):**

---